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430, Stellan Lindeberg, socialchef, § 430, Anders Johansson, skolchef, 
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Justeringens plats och tid  Kommunhuset fredagen den 21 december 2007 kl 11.00 
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Underskrift .................................................................................  
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Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 429  DNR: KU/2007.9 
 
Godkännande av dagordning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl efterhör om dagordningen 
för dagens sammanträde godkännes. Dagordningen föreslås 
kompletteras med följande ärenden: 
 
1. Sammanträdesplan 2008 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Dagordningen med kompletterande ärende godkännes. 
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Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 430  DNR:KU/2007.33 
 
Redovisning av förvaltningarnas verksamhet 
 
Räddningstjänst 
Greger Karlsson redovisar att budgetuppföljning till och med oktober månad visar 
på 125 000 kronor i överskott. Ansökningar har inkommit på de utannonserade 
tjänsterna som brandmän i Fågelfors. 
 
Fritid-kultur-turism 
Christina Dahlén informerar om det pågående arbetet med biblioteksflytten, samt 
påtalar behovet av en utökning med 0,5 tjänst på tegelbruket för att bibehålla 
öppettider fyra kvällar i veckan. 
 
Socialförvaltningen 
Stellan Lindeberg redovisar ett prognostiserat överskridande om 4,3 mkr för 2007 
avseende socialförvaltningen samt ett IFO-ärende där förvaltningen med hjälp av 
en jurist från SKL arbetar för att få ersättning från Migrationsverket.  
 
Utbildningsförvaltningen 
Anders Johansson redovisar ett prognostiserat överskott om 3,0 mkr för 2007. 
 
Kommunledningsförvaltningen 
Joakim Malmdal informerar om arbetet med individuell lönesättning, 
samverkansavtal, lönekartläggning, aktuella MBL-förhandlingar och 
informationsmöten med facken.   
 
Kommunstyrelsens beslut  
 
Redovisningarna godkännes.
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KS § 431  DNR:KU/2007.350 
 
Information om Kalmar Region – Europeisk Kulturhuvudstad 2014 
 
Varje år utser EU en eller flera europeiska städer eller regioner till "Europeisk 
kulturhuvudstad". Europeiska Unionens Ministerråd instiftade detta den 13 Juni 
1985. Huvudsyftet kan sammanfattas:  
“…European Capital of Culture ska bidra till att människor i de europeiska 
länderna ska komma närmare varandra…”.   

Vid dagens kommunstyrelsesammanträde presenterar Lasse Ernst från 
Regionförbundet i Kalmar att Kalmarregionen har siktet inställt på att bli 
Europeisk Kulturhuvudstad 2014. För att nå dit krävs en process där all den bredd 
och spets som finns i regionen tillsammans möts i en kulturell profil som vi 
känner igen oss i och är stolta över. 
 
Hela Kalmar Region befinner sig i en spännande process där konst och kultur är 
viktiga drivkrafter. Regionen, med sitt centrala geografiska läge mitt i den 
expansiva Östersjöregionen, blir en allt viktigare mötesplats mitt i Europa. 

Ansökan avser hela länet och ska vara inlämnad senast 2008-10-31. 

Beslut i fråga om att lämna in ansökan skall tas i varje deltagande kommun senast 
mars månad 2008. 

En styrgrupp bestående av länets samtliga kommunstyrelseordförande bildas. 

Kostnaden för projektet är i dagsläget inte helt klar. 

Kommunstyrelsens beslut 

Kommunstyrelsen noterar informationen och avvaktar underlag från 
projektledningen för ytterligare ställningstagande i frågan. 
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KS § 432  DNR: KU/2007.265 
 
Revidering av övergripande miljömål 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-10-30, § 359 att fastställa förslag till 
övergripande miljömål avseende: 
 
A. Avfallshantering 
B. Transporter 
C. Energiförbrukning 
D. Pappersförbrukning 
E. Utsläpp till vatten 
F. Upphandling 
G. Opinion 
 
Vid dagens sammanträde informerar miljöinspektör Anders Ivansson om 
förändringar som gjorts under punkten B. Transporter.  Miljömål 1 och 2 
har förtydligats och 3 är helt nytt.  
 
1. År 2010 ska alla kommunens personbilar klassas som miljöfordon 

enligt Vägverkets miljöbilsdefinition.  
 
2. År 2020 ska alla kommunens arbetsfordon klassas som miljöfordon så 

till vida att de är avsedda att drivas med el, bränsleceller, hybridteknik 
eller alternativa drivmedel. 

 
3. Andelen tjänsteresor med kollektivtrafik ska öka med 10 % till 2009 

jämfört med 2006 års nivå. 
 

Under punkt G. Opinion har ett av miljömålen förändrats, med anledning 
av kommunfullmäktiges beslut, till följande: 

 
En övergripande miljöhänsyn skall beaktas vid inköp av livsmedel, där 
målsättningen bör vara att andelen ekologiska varor i kommunens kök 
skall på sikt vara 25 % av det ekonomiska värdet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Revideringarna godkännes. 
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KS § 433  DNR:KU/2007.372 
 
Luftkvalité i Fågelfors 
 
Ledamoten Andreas Furuskog meddelade vid kommunstyrelsens sammanträde 
2007-11-27 att boende har framfört klagomål på rökutsläpp från ett företag i 
Fågelfors. 
 
Kommunstyrelsen beslutade att ge kommunchefen i uppdrag att undersöka 
ärendet till nästa kommunstyrelsesammanträde. 
 
Vid dagens sammanträde informerar miljöinspektör Anders Ivansson i ärendet 
och meddelar att mätningar skall genomföras och att vissa justeringar av 
utrustning eventuellt kan behövas. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkännes. 
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KS § 434  DNR:KU/2007.166 
 
Biblioteksplan 2007-2010 
 
Ansvarig för biblioteksverksamheten, Anna Lundberg, redovisade utkast till 
biblioteksplan. 
 

KU § 172 07-06-04 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Anna Lundberg får i uppdrag att skicka ut nuvarande utkast till biblioteksplan på 
remiss till berörda instanser. Remissvar skall inkomma senast den 15 september. 
_____ 
 

KU § 253 07-10-03 
Biblioteksansvarige Anna Lundberg har upprättat en sammanfattning över 
inkomna remissvar daterad 2007-09-24 av vilken bland annat framgår att ”en klart 
övervägande majoritet av inkomna remissvar förordar bokbuss i kommunens 
ytterområden enligt alternativ 1 eller 2”. 
 
Önskemål om att planen kortas ned, framförs. Kommunstyrelsens ordförande Ewa 
Engdahl föreslår att biblioteksplanen återremitteras till kultur- och 
fritidsförvaltningen.  
 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Biblioteksansvarig Anna Lundberg får i uppdrag att arbeta fram en förkortad 
version där idéer från remissvaren vävs in i förslaget till biblioteksplan. 
_____ 
 

KU § 313 07-12-04 
Bibliotekarie Anna Lundberg redovisar det reviderade förslaget till biblioteksplan 
daterad 2007-11-23. Planen ska gälla 2007-2010 och därefter revideras. Av 
förslaget framgår bland annat att ett utökat samarbete ska ske med 
skolbiblioteken. På sikt inrättas en heltidstjänst som skol- och studiebibliotekarie. 
Bokbuss hyrs in från Oskarshamns bibliotek vilken ska betjäna Berga, Ruda och 
Långemåla samhällen. Bokbuss hyrs också in från Nybro bibliotek som skall 
betjäna Fågelfors, Fagerhults och Grönskåra samhällen. Kostnad ca 50 000 kr per 
år räknat på 11 månader för varje bokbuss. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Upprättat förslag till biblioteksplan daterad 2007-11-23 godkännes. 
 
Kommunchef Joakim Malmdal får i uppdrag att redovisa finansiering av 
åtgärderna i biblioteksplanen till kommunstyrelsens sammanträde i december 
2007. 
_____ 
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KS § 434  DNR:KU/2007.166 
 
Fritidschef Christina Dahlén har lämnat skriftligt förslag till finansiering av 
biblioteksplanen. I förslaget till biblioteksplanen framgår att kostnaden för 
genomförandet beräknas kosta 115.000 kronor. 
 
I 2008 års budget för biblioteksverksamhet finns inga medel för denna utökning. 
Det skulle dock kunna gå att klara av transporter från huvudbiblioteket till 
ytterområdena, kostnad 15.000 kronor. 
 
Återstår då 100.000 kronor för att finansiera bokbussens turer. För att lösa 
finansieringen måste medel tillsättas i 2008 års budget eller att ärendet tas med i 
2009 års budgetarbete, vilket innebär att den servicen då får vänta till dess. 
 
Folke Karlsson med instämmande av Nedzad Talovic föreslår att på de orter där 
det finns intresse från invånarnas sida att själva hålla biblioteksfilialerna öppna, 
ska de få möjlighet till det. 
 
Brigitte Kühne anser att man ska stödja de ideella krafterna och tror inte att 
100 000 kr räcker för att finansiera bokbuss samt att det är för lite med 1 timmas 
besök per vecka. 
 
Diana Bergeskans är för förslaget om bokbuss och anser att den tillsammans med 
ideella krafter kompletterar varandra och skulle kunna tillgodose invånarnas 
boklåningsbehov på bästa sätt.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet återremitteras till kommunledningsutskottet för framtagande av 
alternativa förslag till omdisponering inom förvaltningens ram. 
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KS § 435 DNR: KU/2007.356 
 
Skrivelse angående skolbiblioteket på Fagerhults skola 
 
I skrivelse från personalen på Fagerhults skola 2007-11-15 meddelas att 
möjligheten att sköta skolbiblioteket inom arbetstid inte fungerar. Man har ingen 
utbildning för detta och har märkt att intresset för läsning bland barnen har avtagit. 
Man behöver en bibliotekarie som kan inspirera barnen att läsa och hålla ordning i 
biblioteket. 
 
Bibliotekarie Anna Lundberg har besvarat skrivelsen. ”angående behovet av en 
skolbibliotekarie på Fagerhults skola hänvisar jag till Förslag till biblioteksplan. I 
den föreslås att ytterskolornas bibliotek bemannas av kommunbibliotekets 
personal en förmiddag i veckan under skolåret.  
Främst riktar sig verksamheten till årskurs 0-3. Årskurs 4-6 föreslås låna på det 
bemannade biblioteket på Fröviskolan, i samband med att dessa elever bussas in 
för undervisning i ämnen förlagda på Fröviskolan. Planering av detta, vad det 
gäller bussar och schema, bör planeras av skolans personal i samarbete med 
bibliotekspersonalen.  
Vid behov får givetvis även de äldre barnen hjälp med litteraturförmedling av 
kommunbibliotekets personal på ytterskolorna.  
 
Det är av stor vikt att ytterskolornas situation vad det gäller 
skolbiblioteksverksamhet förbättras avsevärt. Detta är min förhoppning och jag 
håller med er om att läslust är det viktigaste vi kan ge våra barn och att biblioteket 
skall vara skolans hjärta. 
 
Förslag till biblioteksplan för Högsby kommun skall behandlas på 
kommunledningsutskottets möte den 3 december, därefter skall den behandlas av 
kommunstyrelsen och slutligen av kommunfullmäktige”. 
 

KU § 314 07-12-04 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom Anna Lundbergs yttrande daterat 2007-11-23 
som svar på skrivelsen. 
_____ 
 
Utbildningsutskottet beslutade 2007-12-05, § 66 att stå bakom Anna Lundbergs 
svar på skrivelsen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom Anna Lundbergs yttrande daterat 2007-11-23 
som svar på skrivelsen. 
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KS § 436  DNR: KU/2007.42 
 
Redovisning av delegationsbeslut 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunledningsutskottets protokoll från sammanträde 2007-12-04, §§ 305-307, 
310 och 315-321 läggs till handlingarna. 
 
Socialutskottets protokoll från sammanträde 2007-11-07, § 76 läggs till 
handlingarna. 
 
Utbildningsutskottets protokoll från sammanträde 2007-11-14, §§ 57-59 läggs till 
handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl enligt 
förteckning daterad 2007-12-11 läggs till handlingarna. 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunchef Joakim Malmdal enligt förteckning 
daterad 2007-12-11 läggs till handlingarna. 
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KS § 437  DNR:KU/2006.435 
 
Bildande av energibolag 
 
Vid kommunledningsutskottets sammanträde 2007-08-15, § 212 redovisade 
Patrik Köhler arbetet i energigruppen. 
 
En översiktlig studie för införandet av fjärrvärme i Högsby tätort har genomförts. 
För att kunna gå vidare i utredningsarbetet med MKB-ansökan, , tomtfrågan, 
fastställande av taxor marknadsföring samt förfrågningsunderlag och vissa förtida 
investeringar erfordras ett beslut i kommunen enligt följande: 
 
1. Ett Energibolag bildas och detta skall initialt ägas till 100 % av Högsby 

kommun.Till energibolaget överförs snarast nuvarande 
fjärrvärmeverksamhet med försäljning, intäkter och kostnader. Till bolaget 
kan även andra energi och miljörelaterade verksamheter överföras. Ett 
startkapital tillförs bolaget. (Minimum 100 000 kr.) 

 
2. Energibolagets styrelse skall bestå av 5 ledamöter varav tre politiska 

företrädare och två externa ledamöter. Styrelsen skall ha 3 ersättare varav två 
politiska företrädare och en extern ledamot.  

 
3. Energibolagets styrelse utses av Kommunfullmäktige.  

 
4. Energibolagets styrelse utser och anställer VD.  
 
5. Energibolaget får mandat att fortsätta och verka för införandet av fjärrvärme 

och upphandling av exempelvis värmekulvertar, undercentraler samt 
produktionsanläggning i Högsby kommun mot ett bindande beslut. 

 
6. Energibolaget får mandat att på Högsby kommuns uppdrag utföra övriga 

energi och miljörelaterade uppdrag. 
 
7. Energibolaget redovisar kostnader för investeringar till kommunstyrelsen. 
 
Till denna utredning för beslut bifogas: 
 
• Karta över stamkulvert 
• Principritning för det sammankopplade fjärrvärmenätet 
• Lay-out, möjlig panncentral 
• Tidplan 
• Budget för Etapp 1 
 
Kommunstyrelsen föreslog 2007-08-28, § 272 att ställa sig bakom 
energigruppens förslag. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-09-20, § 165 att ärendet återremitteras till 
arbetsgruppen för bildande av energibolag för komplettering av handlingarna 
med bolagsordning, styrelse, revisorer och ägardirektiv. 
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KS § 437  DNR:KU/2006.435 
 

KU § 303 07-12-04 
Tekniska utskottets ordförande Patrik Köhler (m) redovisar förslaget till 
ägardirektiv och bolagsordning. Vidare föreslår han att tekniska utskottets 
ledamöter väljs till interimsstyrelse med uppgift att arbeta vidare med bildandet av 
bolaget. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Bolagsordning och ägardirektiv för Högsby Energi AB godkännes. Tekniska 
utskottets ledamöter väljs till interimsstyrelse för tiden fram till extra 
bolagsstämma. 
 
Paragrafen är omedelbart justerad. 
_____ 
 
Frågor ställdes angående storleken på aktiekapital och dess finansiering samt 
interimsstyrelsens uppgift. Då ansvarig tjänsteman ej fanns tillgänglig yrkades på 
återremiss. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet återremitteras till kommunledningsutskottet. 
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KS § 438 DNR: KU/2006.185 
 
Tjänstemannaorganisationen 
 

KS § 355 07-10-30 
Kommunchef Joakim Malmdal informerar att arbetet med 
tjänstemannaorganisationen pågår. Avstämning har skett utifrån enkätsvaren som 
har lämnats över till kommunledningsutskottet och förvaltningscheferna. Möte har  
genomförts med förvaltningscheferna och kommunledningsutskottet om 
organisationsöversynen. Vad behövs för kompetens som saknas idag? Vilka 
områden prioriteras idag?. Skapa verktyg för politiken angående resursfördelning. 
Besluten ska vara så tydliga så tjänstemännen kan återkoppla till politiken. Viktigt 
att skapa mätbara verksamhetsmål för att följa kommunallagen samt skapa 
effektiva uppföljningsinstrument. 
 
Återbesättning kommer att ske av två tjänster på ekonomi- och personalsidan. 
En tredje funktion behövs som håller ihop projekten och som har kunskap i att 
söka projekt. En kvalitetssäkring av projektredovisningarna.. Finansiering finns 
pengar avsatta för ekonomi och personal. Projektsammanhållaren finansieras av 
projektmedel.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefens rapport godkännes. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att rekrytera personal till ekonomi, personal och 
projektfunktionerna genom annonsering. 
 
Tjänstemannaorganisationen tas upp på nytt vid kommunstyrelsens extra 
sammanträde den 6 november. 
_____ 
 

KS § 383 07-11-06 
Kommunstyrelsens beslut 
  
Kommunchefen får i uppdrag att till nästkommande kommunstyrelsemöte ge 
förslag på tjänstebeskrivning som kan täcka handläggning av frågor kring lokal 
utveckling, inflyttarservice beredskapsverksamheten. Förslaget skall redovisas på 
kommunstyrelsen i december.  
_____ 
 
Kommunchefen redogjorde över hur arbetet fortskrider med översynen av 
tjänstemannaorganisationen. 
 

KS § 403 07-11-27 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att intensifiera arbetet med översyn av 
tjänstemannaorganisationen. Enligt tidplanen ska den nya organisationen sättas i  
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KS § 438 DNR: KU/2006.185 
 
drift i samband med återbesättning av personal- och ekonomifunktionen där 
rekrytering skall ske omgående. 
_____ 
 
Kommunchefen informerar om att han planerar att återinrätta en heltidstjänst som 
personaladministratör, eftersom behovet är mycket stort.  
 
Personal från skola, social och fritid har i en gemensam skrivelse till 
kommunstyrelsen framfört synpunkter på att personalbemanningen vid 
Tegelbruket ej räcker till. 
 
Det har under ett antal år lösts med hjälp av bl a projekt, tjänstledigheter som 
tillsatts med vikarier. 
 
Fr o m årsskiftet -07/-08 är dock situationen en annan, då bemannas Tegelbruket 
av 1,5 tjänst ungdomskonsulent, fördelat på två personer. Öppethållandet vid 
Tegelbruket är 4 kvällar/vecka, tisdag – fredag, samt en del helgarrangemang. 
Detta är en ohållbar lösning med den personalbemanning som nu råder då det vid 
varje tillfälle går åt minst 2 personal. 
 
En lösning skulle vara en 50%-ig tjänst, kostnad 200.000 kronor/ år. 
 
Diskussioner har förts mellan verksamhetscheferna om att gemensamt inom skola, 
social och fritid kunna dela denna kostnad inom befintliga ramar, men kommit 
fram till att detta inte är möjligt. 
 
Återstår då två förslag, det ena att 200.000 kronor tillförs i 2008 års budget eller 
att Kulturcentrum ”Tegelbruket” halverar sitt öppethållande till två kvällar/vecka. 
 
Kommunstyrelsen diskuterar personalbehovet vid Tegelbruket. Mona Svensson 
föreslår att man efterhör om hjälp går att få genom föreningslivet.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen beslutar att finansiering av personalhandläggare, ansvarig 
personalfunktion samt ekonomifunktion skall ske inom befintlig budgetram. 
 
Kommunstyrelsen föreslår att personal från kultur och fritidsförvaltningen 
omfördelas för att täcka behovet av personal på Tegelbruket för bibehållet 
öppethållande. Dessutom föreslås en ökad samverkan med föreningslivet. 
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KS § 439  DNR:KF/2006.172 
   DNR: UU/2006.11 
Motion om yrkesutbildning 
 
Moderata samlingspartiet genom Mona Svensson har inlämnat motion daterad 
2006-03-27 om yrkesutbildning. Högsby kommun är en kommun, där skog och 
skogsprodukter är centralt för näringslivet och förvärvsarbetet. I kontakt med 
företagare har Moderaterna uppmärksammat att det kan vara svårt att hitta 
yrkesutbildad arbetskraft. Moderaterna föreslår därför  
 
- att kommunen inför GY 07 utreder behov och möjligheter att starta ett 
byggprogram med snickeriutbildning på gymnasienivå gärna med ny utformning 
där ett lärlingssystem ute i industrin får en mera central roll. 
 

KF § 80 06-03-30 
Kommunfullmäktiges beslut  
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

KS § 160 06-04-25 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Motionen remitteras till skolchefen för beredning. 
_____ 
 

UU § 38 06-08-29 
Skolchefen redovisar sitt svar på remissen. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
 
Utbildningsutskottet står bakom skolchefens svar på motionen om 
yrkesutbildning. 
_____ 
 

KS § 222 07-06-19 
Skolchef Anders Johansson samt projektledare Klaus Leidecker redovisade 
yttrande på motion från moderaterna kring att starta yrkesutbildning inom 
byggnadssektorn.  
 
Just nu är arbetsmarknaden överhettad inom byggsidan dock pågår det 
utbildningar som kommer att generera färdigutbildade individer inom 2 till 3 år. 
Anders Johansson redovisade kostnadskalkyl för ett byggprogram i Högsby 
kommun enligt nedan: 
 
Kostnader 
 
En lärare som ansvarar för yrkesutbildningen, halvtid  200 000,00 
Ersättning till företag som tar emot elever för utbildning      
9000,00 kronor / elev betalar företaget till branschorganisation. 
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Företaget betalar 20,00 kronor / timma till eleven (600 timmar) 
Ersättning från skolan till företaget 21 000 kronor 
Antag att 10 elever går utbildningen   210 000,00 
Marknadsföringsinsatser    100 000,00 
Den teoretiska delen av elevernas utbildning  300 000,00 
Den teoretiska delen av elevernas praktiska utbildning  100 000,00 
 
 910 000,00 
Intäkter 
 
En elev som annars skulle gå i annan kommun    80 000,00 
En elev som är boende i en annan kommun    80 000,00 
En elev som annars skulle gå vid Högsby Utbildningscentrum            0,00 
En elev som annars skulle gå på IV programmet             0,00 
En elev som annars inte skulle gå gymnasieutbildning             0,00 
 
 
För att uppnå kostnadstäckning bedöms alltså att det behövs 12 elever från andra 
kommuner eller från Högsby kommun som annars skulle välja 
gymnasieutbildning i annan kommun. 
 
Vad behövs för att komma igång? 
 
300 000,00 kronor behöver avsättas och öronmärkas i driftsbudget. Kravet på 
utbildningen är att den är flexibel och kan växa successivt. Vi kommer att behöva 
köpa kompetens från branschen.  
100 000,00 kronor behöver avsättas i investeringar. En viss grundutbildning av 
eleverna krävs innan de kan gå ut till företagen. Maskinparken vid RSS 
kompletteras med enklare utrustning från träbranschen. 
 
Diskussioner fördes kring riktade utbildningsinsatser. Anders Johansson menar att 
byggsektorn (träbranschen) inte ser en överhettning i en snar framtid. Borde man 
inte göra en analys vilka behov som finns från arbetsmarknaden i framtiden? Vi 
satsar ett riskkapital, det gäller att man tror att detta är framgångfaktorn. De flesta 
lärlingsutbildningar har skapats för  
 
IV-elever för att de skall komma ut i arbete. Finansiering via Mittpunkt och 
Företagsam framtid i övrigt.  
 
Yrkande 
 
Brigitte Kühne och Andreas Furuskog yrkar bifall till att arbeta vidare enligt 
skolchefens yttrande. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
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Kommunstyrelsen bifaller Brigitte Kühne och Andreas Furuskog yrkande att 
arbeta vidare enligt skolchefens yttrande. 
 
Kommunstyrelsen bifaller yrkandet. Kommunchefen får i uppdrag att lyfta upp 
frågan om finansiering på kommande förvaltningschefsmöte. 
_____ 
 

UU § 47 07-09-12 
Utbildningsutskottets beslut 
 
Utbildningsutskottet ger skolchefen i uppdrag att tillsammans med Mittpunkt och 
Företagsam framtid utreda hur företagen kan hjälpa till med denna utbildning. 
Tillsammans med Skolverket utreda vilka möjligheter som finns för att starta den. 
Ta fram former för marknadsföring. Målsättningen är att utbildningen ska startas 
hösten 2008. 
_____ 
 

KS § 310 07-09-25 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Skolchef Anders Johansson får i uppdrag att inom gymnasieskolan utveckla ett 
lokalt program med anknytning till näringslivet. Programmet skall vara sökbart 
inför läsåret 2008/2009. Utvecklingen av programmet finansieras inom 
utbildningsförvaltningens budgetram.  
 
Reservation 
 
Diana Bergeskans reserverar sig mot beslutet att programmet skall starta redan 
läsåret 2008/2009. 
_____ 
 
Skolchef Anders Johansson har upprättat ett förslag till svar på motionen.  
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att inrätta ett specialutformat 
program närliggande industriprogrammet med träinriktning. Sedan tidigare finns 
en inriktning mot metall. Ett tiotal företag i kommunen har upprättat en 
överenskommelse med förvaltningen om att ta emot elever för utbildning på 
arbetsplatsen ett antal dagar per vecka. Den teoretiska delen av utbildningen kan 
äga rum vid Högsby Utbildningscenter. Programmet är sökbart för elever i åk 9 i 
februari 2008. Marknadsföring av programmet har skett till alla elever i regionen. 
Om ansökningar kommer in i februari kan utbildningen startas hösten 2008.  
 
Programmet skall beaktas i 2009 års budgetarbete. 
 
Motionen är därmed besvarad.
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Motion angående utnyttjande av lokalerna i Långemåla skola och sporthall 

 
KF § 132 07-06-14 

I motion inlämnad av centerpartiets fullmäktigegrupp framhålles att Långemåla 
skola och sporthall kommer att stå outnyttjade till största delen. Därför föreslås att 
en utredning görs om möjligheten att starta en lägerskola som skall betjäna en 
större region. Inriktningen på verksamheten kan vara ett flertal såsom idrott, natur 
(närhet till ecoparken och Alsteråns vattensystem), resursskola mm. Det går att 
driva den oavsett årstid. 
 
Lämpligt att man startar med en grupp som tar fram teman och inriktningar som 
borde vara eftertraktade. Det bör vara ett brett spektra av kompetens i en sådan 
grupp där ungdomsledare, lärare, resurslärare, tjänstemän och politiker skall vara 
representerade. 
 
Själva arbetsgången för övrigt med kontakter över kommungränser, driftsform 
ekonomi, tillstånd m m blir ett omfattande arbete och kan nog bli ett eget projekt. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 39 07-08-22 
Skolchefen har lämnat några synpunkter. Långemåla skola kan komma att 
användas som förskola. Det är svårt att bedriva lägerskola med de nya 
arbetstidslagarna. Skolledningen har i dagsläget ett svalt intresse för 
lägerskoleverksamhet. 
 
Utbildningsutskottets beslut 
 
Utbildningsutskottet ser positivt på att utreda nyttjande av sporthallen och skolan i 
Långemåla för lägerskoleverksamhet med beaktande av skolchefens synpunkter. 
_____ 
 

KS § 307 07-09-25 
Anders Johansson redovisade ytterligare information i ärendet. En diskussion skall 
ske med de lokala föreningarna om deras idéer och tankar för att hämta hem deras 
synpunkter på lokalutnyttjande.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ser positivt på nyttjande av sporthallen och skolan i Långemåla 
för lägerskoleverksamhet eller annan verksamhet. 
 
Kommunchefen ansvarar för att ortsbornas synpunkter förmedlas via Långemåla 
Medborgarförening vad det gäller användningen av lokalen. 
_____ 
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Skolchef Anders Johansson har upprättat ett förslag till svar på motionen, daterat 
20007-12-10.  Centerpartiets fullmäktigegrupp menar att Långemåla skola och 
sporthall kommer att stå outnyttjade till största delen. Skolans lokaler kommer inte 
att stå outnyttjade. Förskolan Linden kommer under våren 2008 att inrymmas i 
tegelbyggnaden. 
  
När det gäller lägerskolverksamhet är intresset svalt från Utbildningsförvaltningen 
i Högsby kommun.  
 
Det är svårt att bedriva lägerskola med de nya arbetstidslagarna. Kravet på elva 
timmars dygnsvila gör att personalkostnaderna blir dryga. 
 
Långemåla Medborgarförening har lämnat ett förslag att använda skolans lokaler 
till ett företagshotell. Även detta förslag faller då det gäller tegelbyggnaden. 
Däremot kan den äldre lokalen som inrymmer matsalen komma i fråga. I dagsläget 
är en tredjedel av denna byggnad uthyrd till en extern hyresgäst. Man kan 
naturligtvis hyra ut även resten av ytorna i den byggnaden. 
 
Utbildningsutskottet och kommunstyrelsen ställer sig positiva till att sporthallen 
och delar av skolan används till annan verksamhet och kommunen är villig att föra 
en dialog med den som vill driva en sådan verksamhet. 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Skolchefens förslag till svar på motionen bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad.
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KF § 180 07-09-20 
Motion om Fröviskolans skolgård 
 
I en motion från Gunilla Schollin-Borg påtalas att för tio år sedan gjordes ett 
förslag till förbättring av Fröviskolans skolgård. Elever, föräldrar och personal var 
delaktiga i framtagandet av förslaget. Genomförandet av förändringen fördröjdes 
av att högstadiebyggnadens ombyggnad prioriterades. Nu är denna ombyggnad 
klar sedan fyra år tillbaka, ny bussficka är byggd och rondellen vid infarten till 
Högsby är också färdig. 
 
Miljöpartiet anser att skolgården måste förbättras och bland annat måste fler träd 
planteras. Även utmed riksvägarna runt skolan bör träd planteras för att ge ett 
mjukare intryck, både för elever och förbipasserande. 
 
Miljöpartiet anser att kommunfullmäktige bör besluta om en förbättring av 
Fröviskolans skolgård. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 63 07-12-05 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet föreslår att skolledningen tillsammans med personalen tar 
fram ett förslag till utformning och bedömer kostnaden för genomförandet. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Skolledningen får i uppdrag att tillsammans med berörd personal ta fram ett 
förslag till utformning och bedömning av kostnaden för genomförandet. 
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KF § 199 07-10-18 
Motion om TSS-undervisning (tecken som stöd) 
 
Sven-Erik Karlsson (sd) och Berndt Limegård (sd) föreslår i motion daterad 2007-
09-24, att kommunen inför TSS-undervisning (tecken som stöd) för döva och 
hörselskadade i Högsby kommuns skolor förslagsvis från förskolan. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 64 07-12-05 
Skolchefen har sammanställt följande förslag till svar på motionen: 
Tecken som stöd är ett hjälpmedel till kommunikation, inte ett eget språk. Det är 
inte samma som de dövas teckenspråk. Det är ett sätt att förtydliga och 
komplettera ett otydligt och bristfälligt tal. I dag talar man om AKK, Alternativ 
kompletterande kommunikation. 
 
I dag finns inga barn i Högsby kommun som har behov av AKK. 
 
Om något barn i kommunen skulle ha behov av AKK görs först en pedagogisk 
utredning. En relevant väg för detta barn skulle kunna vara att personal runt barnet 
i förskolan eller skolan och även föräldrar och andra närstående i hemmet får stöd i 
AKK. Barn- och Utbildningsförvaltningen kommer om behov uppstår att ge sådant 
stöd i samarbete med Specialpedagogiska institutet. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet står bakom skolchefens svar. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Skolchefens förslag till svar på motionen bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KF § 179 07-09-20 
Motion angående anordnande av kommunal vuxenutbildning för 
tandsköterskor i Högsby kommun 
 
En motion har lämnats i rubricerade ärende från Gunilla Schollin-Borg (mp), Ewa 
Engdahl (c), Brigitte Kühne (fp), Ingemar Bergquist (kd) och Patrik Köhler (m). 
 
Tandsköterskeutbildningen har under ett antal år varit förlagd till ett fåtal platser i 
Sverige. Skolverket föreslår nu att en nationell kursplan för 
tandsköterskeutbildning skall träda i kraft vid årsskiftet 2007/2008. Utbildningen 
skall vara en kommunal vuxenutbildning. För att antas, krävs gymnasiekompetens 
med godkända betyg i svenska, engelska och matematik eller motsvarande 
kunskaper. Utbildningen är flexibelt utformad och kan läsas å heltid, deltid eller 
distans. Regeringens mål är att alla tandsköterskor skall genomgå en formell 
utbildning. 
 
Högsbys centrala belägenhet och goda kommunikationer parat med 
Praktikertjänst gör Högsby till en utmärkt aktör för den Nationella utbildningen 
till tandsköterskor. 
 
Motionärerna yrkar därför att: 
 
Kommunen utreder möjligheterna att till Högsby kommun förlägga den aviserade 
kommunala vuxenutbildningen avseende tandsköterskor. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunstyrelsen för beredning. 
_____ 
 

UU § 65 07-12-05 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Utbildningsutskottet föreslår att en förstudie genomförs i syfte att ge underlag för 
beslut om Högsby kommun ska gå vidare med en ansökan om KY utbildning för 
tandsköterskor. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
En förstudie genomförs i syfte att ge underlag för beslut om Högsby kommun ska 
gå vidare med en ansökan om KY utbildning för tandsköterskor. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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Införande av nattförskola 
 

UU § 32 07-08-22 
En skrivelse från Majvie Annegård beskriver två familjer som är i behov av utökad 
barnomsorgstid. Det finns fler familjer som har behov av omsorg utanför den tid 
som i dag erbjuds. Kommunen är inte skyldig att erbjuda barnomsorg nätter och 
helger. Flera andra kommuner erbjuder ändå detta. 
 
Utbildningsutskottets förslag 
 
Kommunstyrelsen ger skolchefen i uppdrag att hitta en lösning med befintlig 
kostnad per barn.  
_____ 
 

KS § 309 07-09-25 
Skolchefen, Anders Johansson, redovisar olika lösningar för nattomsorg. Samtliga 
lösningar förutom Barnomsorgspeng medför extra kostnader. 
 
Ajournering 
 
Mona Svensson begär ajournering 10 minuter.  
 
Yrkande 
 
Lars-Magnus Ek yrkar att nattbarnomsorg ordnas genom barnomsorgspeng 
alternativt nattmamma. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Utbildningsförvaltningen får i uppdrag att ordna nattbarnomsorg genom 
barnomsorgspeng alternativt nattmamma. 
 
Finansiering sker inom utbildningsförvaltningens ram som är budgeterad till 
350.000 kr. 
 
Beslutet avser en prövotid på sex månader. Därefter sker en utvärdering. 
_____ 
 

KS § 428 07-12-04 
Lars-Magnus Ek (c) anser att ärendet om nattdagis ska beslutas av 
kommunfullmäktige eftersom det är införande av en ny verksamhet. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet tas upp på kommunstyrelsen den 18 december 2007. 
_____ 
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Skolchef Anders Johansson redovisar förslag till beslutsunderlag 2007-12-12. 
Verksamheten blir förlagd på Lillebo förskola. Nattomsorgen är öppen vardagar 
18.00-06.00, samt dygnet runt lördagar och söndagar. Storhelger hålls stängt. Ett 
informationsmöte har hållits med föräldrar som anmält intresse av nattomsorg.  
 
Barn- och utbildningsförvaltningen har räknat fram en lönekostnad för all tid som 
skulle kunna utnyttjas som nattomsorg, dvs. alla vardagsnätter och alla helger. Den 
lönekostnaden blir 1 140 182 kronor per år. Detta motsvarar 2,44 heltidstjänster. 
Skulle fler än 4-5 barn ha behov av nattomsorg samtidigt behövs dubbel personal, 
dvs. personalkostnaden dubbleras.  
 
Barn- och utbildningsförvaltningen gör bedömningen att behov av nattomsorg 
kommer att finnas ca. 30% av all tid som skulle kunna utnyttjas. Den 
bedömningen skulle innebära en lönekostnad på 350 000 kronor per år. 
 
Yrkande 
 
Mona Svensson yrkar på att föräldrarna i Högsby kommun erbjuds 
barnomsorgspeng.  
 
Marita Björkvall yrkar på att kommunstyrelsens beslut 2007-09-25, § 309 står fast. 
 
Ewa Engdahl yrkar att barnomsorgspeng erbjuds under 2008 och att frågan om 
nattomsorg tas med i budgetarbetet för 2009. 
 
Propositionsordning 
 
Ordföranden ställer proposition på Mona Svenssons (m) och Marita Björkvalls  
(kd) yrkanden och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Mona 
Svenssons yrkande.  
 
Omröstning begärs. Följande propositionsordning godkännes: Den som bifaller 
Marita Björkvalls yrkande röstar ja. Den som bifaller Mona Svenssons yrkande 
röstar nej. 
 
Omröstningsresultat 
 
Efter omröstningen avges 2 ja-röster, 5 nej-röster och 4 avstår enligt följande: 
 
   Ja  Nej Avstår 
Marita Björkvall x  
Mona Svensson   x 
Brigitte Kühne  x 
Kjell Front    x 
Lars-Magnus Ek  x 
Nedzad Talovic   x 
Folke Karlsson   x 
Andreas Furuskog   x 
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Magnus Gabrielsson  x 
Johanna Klangh-Gustafsson   x 
Ewa Engdahl    x  
   2 5 4 
 
Propositionsordning 
 
Ordförande ställer proposition på Mona Svenssons (M) och Ewa Engdahls (c) 
yrkanden och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med Ewa Engdahls 
yrkande.  
 
Ny omröstning begärs. Följande propositionsordning godkännes. Den som bifaller 
Mona Svensson yrkande röstar ja och den som bifaller Ewa Engdahls yrkande 
röstar nej. 
 
Omröstningsresultat 
 
Efter omröstningen avges 1 ja-röst och 10 nej-röster enligt följande: 
 
   Ja  Nej Avstår 
Marita Björkvall  x  
Mona Svensson  x  
Brigitte Kühne   x 
Kjell Front   x  
Lars-Magnus Ek  x 
Nedzad Talovic   x 
Folke Karlsson   x 
Andreas Furuskog  x 
Magnus Gabrielsson  x 
Johanna Klangh-Gustafsson  x 
Ewa Engdahl   x   
   1 10 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Under 2008 erbjuds barnomsorgspeng och utredning sker gällande nattomsorg 
under budgetarbetet för 2009. 
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Motion angående filmen ”En obekväm sanning” 
 
Miljöpartiet, genom Gunilla Schollin-Borg, har inlämnat en motion angående Al 
Gores film ”En obekväm sanning”. Filmen bör visas för kommunfullmäktiges 
ledamöter i studiesyfte under hösten. 
 

KF § 151 07-08-16 
Kommunfullmäktiges beslut 
 
Motionen remitteras till kommunfullmäktiges presidium för beredning. 
_____ 
 
Kommunfullmäktiges presidium, Rolf Bengtsson, Birger Svanström och Monika 
Olsberg har lämnat följande svar på motionen: 
 
Motionären tillhandahåller filmen i ett format, som går att visa i tingssalen. 
Visning sker under hösten och omedelbart efter ett avslutat 
kommunfullmäktigesammanträde. Valfrihet att se filmen förordas då den tidigare 
visats i TV. 
 

KU § 250 07-10-03 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunfullmäktiges presidiums förslag bifalles. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Kommunstyrelsen ställer sig bakom kommunledningsutskottets förslag. 
 
Kommunstyrelsen noterar att filmen redan är visad för fullmäktige. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
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KU § 308 07-12-04 

Försöksverksamhet med ”Utveckling av lokal service i samverkan” 
 
I den av regeringen tillsatta utredningen ”Utveckling av lokal service i samverkan” 
(Fi 2007:06) förbereds en försöksverksamhet som ska bedrivas på olika håll i 
landet under utredningens gång för att ge erfarenheter av servicelösningar i olika 
former. 
 
Utredaren har skrivit ett brev till samtliga landshövdingar och bett om 
länsstyrelsens hjälp med att inventera vilka kommuner/orter i respektive län som 
har förutsättningar och intresse av att delta i försöksverksamheten. Utredningen 
begär svar från länsstyrelsen senast den 15 januari 2008. 
 
En av förutsättningarna är att kommuner m fl ska vara med och finansiera de 
lokala kontoren. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Kommunen anmäler sitt intresse att delta i försöksverksamhet med ”Utveckling av 
lokal service i samverkan”. 
 
Beslut om finansiering av försöksverksamheten tas när Högsby kommun har fått 
besked om deltagande. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunen anmäler sitt intresse att delta i försöksverksamhet med ”Utveckling av 
lokal service i samverkan”. 
 
Beslut om finansiering av försöksverksamheten tas när Högsby kommun har fått 
besked om deltagande. 



Högsby kommun Protokoll 28 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 447  DNR: KU/2007.351 
 

KU § 309 07-12-04 
Avtal om fastighetsreglering avseende fastigheterna Högsby 1:76 och Högsby 
1:32 
 
Mellan Högsby kommun, ägare till fastigheten Högsby 1:32 och Ulrika 
Svantesson och Johan Lundberg, ägare till fastigheten Högsby 1:76 har avtal om 
fastighetsreglering upprättats.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Avtal om fastighetsreglering daterat 2007-11-05 avseende fastigheterna Högsby 
1:76 och Högsby 1:32 godkännes. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Avtal om fastighetsreglering daterat 2007-11-05 avseende fastigheterna Högsby 
1:76 och Högsby 1:32 godkännes. 
 



Högsby kommun Protokoll 29 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 448  DNR: KU/2006.166 
 
Hemsjukvård, mellankommunal utjämning 
 

KU § 302 07-12-04 
Under förutsättning av samtliga länets kommuners samt landstingets fullmäktige 
beslutar att säga ja till ett övertagande av hemsjukvården m m från och med  
2008-01-01 uppkommer ett behov av mellankommunal kostnadsutjämning. 
 
Överenskommelsen mellan Landstinget i Kalmar län och länets kommuner 
innebär en överföring av resurser motsvarande 106 654 600 kronor från 
landstinget till kommunerna. Det sker genom skatteväxling i 2006 års nivå. 
Kommunernas övertagande av hemsjukvården m m finansieras således genom 
skatteväxlingen. Detta leder till en sänkning av skattesatsen med 26 öre pers 
skattekrona för landstinget och en höjning med 26 öre per skattekrona för 
respektive kommun. Den växlade skattesatsen är således lika för alla länets 
kommuner medan den verksamhet som förs över är ojämnt fördelad mellan 
kommunerna. I en del kommuner täcker skatteväxlingen kostnaderna för den 
verksamhet som förs över medan den i andra kommuner inte räcker till för den 
överförda verksamheten. Av den anledningen behövs en kostnadsutjämning 
mellan länets kommuner. 
 
Regeringen har i prop. 2007/08:1 lämnat ett förslag till tillägg i hälso- och 
sjukvårdslagen (1982:763) om kostnadsutjämning mellan kommuner. Förslaget 
innebär att om samtliga kommuner inom ett landstings område ingår i en 
överlåtelse av skyldighet att erbjuda hemsjukvård får kommunerna lämna 
ekonomiska bidrag till varandra om det behövs för en kostnadsutjämning mellan 
kommunerna. Ett sådant förslag till mellankommunal utjämningsmodell/”strut” 
mellan länets kommuner har under en tid processats i länet och överlämnas av 
Regionförbundet till fullmäktige för beslut. En uppföljning av 
utjämningsmodellen föreslås ske under 2010. 
 
Den praktiska hanteringen med utjämningen kommer att skötas av Kalmar 
kommun, kommunledningskontoret/ekonomienheten. För detta föreslås en enkel 
modell med inbetalning från de kommuner som lämnar bidrag och utbetalning till 
de kommuner som får bidrag en gång per år – den 15 juni.  
 
Regionförbundet i Kalmar län föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 
godkänna förslaget till mellankommunal utjämning samt att en uppföljning av 
utjämningsmodellen ska ske under 2010. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Godkänna förslaget till mellankommunal utjämning samt att en uppföljning av 
utjämningsmodellen ska ske under 2010. 
 
Paragrafen är omedelbart justerad. 
_____ 
 
 



Högsby kommun Protokoll 30 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 448  DNR: KU/2006.166 
 
Kommunstyrelsens förslag 
 
Godkänna förslaget till mellankommunal utjämning samt att en uppföljning av 
utjämningsmodellen ska ske under 2010. 
 



Högsby kommun Protokoll 31 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 449 DNR: KU/2007.350 
 
Utseende av kontaktperson till Kalmarregionen som Europeisk 
Kulturhuvudstad 2014 
 

KU § 311 07-12-04 
I Kalmar län pågår förberedelsearbetet att kandidera till Europeisk 
Kulturhuvudstad 2014. Samtliga kommunstyrelser kommer att besökas för vidare 
information och dialog. Vid regionförbundets styrelsekonferens 26 oktober 
framkom vikten av att varje kommun utser en ansvarig kontaktperson. 
 
Stefan Carlsson föreslår att Brigitte Kühne utses till kommunens kontaktperson. 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
 
Brigitte Kühne(fp) utses som kommunens kontaktperson till Kalmarregionen som 
Europeisk Kulturhuvudstad. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Brigitte Kühne (fp) utses som kommunens kontaktperson till Kalmarregionen som 
Europeisk Kulturhuvudstad. 



Högsby kommun Protokoll 32 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 450 DNR: KU/2007.375 
 
Arbetstider, klämdagar 2008 
 
Personalkontoret har lämnat förslag till arbetstider och klämdagar 2008. 
Dag före Alla Helgons dag 31/10, är arbetstiden 5 timmar/dag. 
 
Dag före röd dag samt dag före jul-, nyårs- och midsommarafton stänger 
kontoret kl 13.00, men 8 timmars arbetsdag gäller; 
 
20/3 Skärtorsdag 
30/4 dag före Kristi Himmelsfärds Dag 
5/6 dag före Nationaldag 
19/6 dag före Midsommarafton 
 
Klämdagar; 
 
Fredag 2/5 dag efter Kristi Himmelsfärds Dag 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Upprättat förslag godkännes. 
 
Dock skall kommunkontoret hållas öppet under minst två timmar under 
klämdagen för att kunna ta emot och registrera allmänna handlingar och 
för att kunna ta emot framställningar om att få ta del av allmänna 
handlingar enligt 5 § förvaltningslagen. 
 



Högsby kommun Protokoll 33 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 451  DNR: KU/2007.36 
 
Ekonomisk redovisning 
 

KS § 412 07-11-27 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att redovisa skogskontot vid nästa 
kommunstyrelsesammanträde. 
_____ 
 
Kommunchef Joakim Malmdal lämnar redovisning angående kommunens skog. 
Vidare redovisar kommunchefen att prognostiserat resultat för 2007 är +-0 kr. 
Jämfört med oktoberuppföljningen redovisar Tekniska och Barn och 
utbildningsförvaltningen bättre prognoser. Befolkningsmängden per sista 
november var 5.943 st, vilket var 7 personer mindre än förväntat. 
 
Ewa Engdahl informerar om 2009 års budgetprocess med tidplan. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisning om kommunens skogar samt ekonomisk redovisning av de 
kommunala förvaltningarna godkännes. 
 
Information om budgetprocess samt tidplan för denna godkännes. 



Högsby kommun Protokoll 34 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 452 DNR:KU/2007.227 
 
Medfinansiering Mittpunkt 
 
Kommunstyrelsen beslutade 2007-10-30, § 371 att medfinansiera Mittpunkts 
verksamhet som LUC med 50 000 kronor ”in natura”. 
 
Skrivelse angående medfinansiering av Mittpunkts verksamhet samt ”träprojekt” 
har inkommit. 
 
Information ges kring Regionförbundets upplägg med Lokala Utvecklingscentra. 
 
Frågan om hur kommunens näringslivsarbete skall lösas bör utredas. Vad skall 
kommunen göra själva och vilka tjänster skall vi köpa in externt? 
Vilken ambitionsnivå skall vi ha på näringslivsverksamheten och hur skall den 
finansieras? 
 
Ledamöterna i kommunstyrelsen ser positivt på ett engagemang i ett 
samverkansprojekt kring träbranschen. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Ärendet remitteras till kommunledningsutskottet för beredning. 
 
Kommunchefen får i uppdrag att ta fram en konsekvensanalys gällande 
finansiering.



Högsby kommun Protokoll 35 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 453 DNR: KU/2007.53 
 
Skatteutjämning 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl redovisar bakgrund till förslag på 
uppdatering av kommunalekonomisk utjämning. Förslaget innebär att Högsby 
kommun skulle få ytterligare ca 11 mkr per år i utjämningsbidrag. 
Kommunstyrelsens ordförande redovisar ett förslag till skrivelse till regeringen för 
att påtala att denna uppdatering måste genomföras så snart som möjligt.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Redovisningen godkännes. 
 
Skrivelsen till regeringen godkännes. 
 



Högsby kommun Protokoll 36 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 454  DNR: KF/2007.210 
 
Partistöd 2008 
 
Kommunfullmäktige beslutade vid sitt sammanträde 2001-02-15, § 7, 
att 25% av det totala partistödet ska utges i form av grundstöd. 
Resterande del av partistödet fördelas efter mandat. 
 
År     Partistöd (kr) 
2001 147 987 
2002 147 987 
2003 185 000 
2004 185 000 
2005 185 000 
2006 175 750 
2007 175 750 
 
Anslaget för partistödet 2008 uppgår i budgetförslaget till 175 750 
kronor. 
 
Kommunfullmäktige beslutade 2007-06-14, § 120, att återremittera ärendet för att 
utreda vilka regler som ligger till grund för fördelningen av partistödet. Det 
föreslagna beloppet på 175 750 kronor kvarstår. 
 
Kommunledningsutskottet beslutade 2007-08-15, § 203, att ge kommunchefen i 
uppdrag att utreda hur partistödet kan byggas upp för att skapa aktiva ledamöter i 
kommunfullmäktige. Kommunchefen tar fram olika alternativ till 
kommunledningsutskottet i september. 
 
Kommunchefen meddelar att han sökt sakkunniga inom Sveriges Kommuner och 
Landsting för vidare information utan framgång. 
 

KU § 237 07-09-05 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Ge kommunchefen i uppdrag att utreda hur partistödet kan byggas upp för att 
skapa aktiva ledamöter i kommunfullmäktige. Kommunchefen tar fram olika 
alternativ till kommunledningsutskottet i oktober. 
 
Kommunchef Joakim Malmdal har varit i kontakt med förbundsjurist Håkan 
Torngren, Sveriges Kommuner och Landsting. SKL anser inte att det går att 
villkora del av partistödet (stödet per mandat). 
_____ 
 
Kommunchefen meddelar vid dagens sammanträde att partistödet enligt lagen 
endast får betalas ut till en juridisk person. Finns ingen juridisk person kan man 
betala ut stödet till juridisk person i angränsande kommun.  
 
Yrkande 
 



Högsby kommun Protokoll 37 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 454  DNR: KF/2007.210 
 
Patrik Köhler yrkar med instämmande av Stefan Carlsson att kommunchefen får i 
uppdrag att se till att utbetalning av partistöden hanteras enligt gällande regler. 
 

KU § 292 07-11-15 
Kommunledningsutskottets beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att redovisa ärendet för kommunstyrelsen i 
november. 
_____ 
 
Kommunchef Joakim Malmdal informerar att partistödet kommer att hanteras 
enligt gällande regler. 
 

KS § 413 07-11-27 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Informationen godkännes. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag  
 
Fast belopp med 4 882 kronor per parti som är representerat i kommunfullmäktige. 
Resterande del av partistödet fördelas med 3 215 kronor per fullmäktigemandat 
enligt följande: 
 
Totalt partistöd 
 
M   20 957 kr 
S   56 322 kr 
FP   8 097 kr 
C   40 247 kr 
KD   14 527 kr 
V   8 097 kr 
MP   8 097 kr 
LHK   8 097 kr 
SD   11 312 kr 
 
Det föreslagna partistödet på 175 750 kronor för 2008 antas och 
utbetalas enligt ovan.  
 
Fördelningen av partistödet kommer att hanteras enligt samma principer som 
2007. 



Högsby kommun Protokoll 38 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 455  DNR:KU/2007.34 
 
Näringslivsfrågor 
 
Kommunchefen redovisar att det finns en intressent som vill arrendera 
markområdet vid Hanåsa.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att omgående slutföra diskussionen med intressenten 
till Hanåsaområdet och ta fram ett avtalsförslag där hänsyn tas till kommunala 
markbehov. 
 
 



Högsby kommun Protokoll 39 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 456   DNR:KU/2007.18 
 
Redovisning av byggnationer i kommunal regi 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunchefen får i uppdrag att ta fram information om väghindren på 
Kyrkogatan i Högsby.



Högsby kommun Protokoll 40 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 457  DNR: KU/2007.41 
 
EU-frågor  
 
Kommunstyrelsens ordförande Ewa Engdahl och kommunchef Joakim Malmdal 
redovisar upplägget kring Baltic Tangent Logistics, BTL. Denna satsning har som 
mål att genomföra konkreta åtgärder och testkörningar inom sitt 
verksamhetsområde. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Kommunstyrelsen ställer sig positiv till en medverkan i projektet. Beslut om 
finansiering sker längre fram. Kommunledningen får i uppdrag att ta fram förslag 
till infrastrukturella objekt i kommunen som kan vara av intresse att knyta till 
projektet.  
 



Högsby kommun Protokoll 41 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 458 DNR: KU/2007.19 
 
Redovisning av politiska uppdrag 
 
Brigitte Kühne redovisar från styrelsemötet i Regionförbundet. Bidrag sökes till 
Högskolan i Kalmar för samverkan kring näringslivsutveckling och 
entreprenörskap.  
 
Borgholm har tagit fram en cykelplan. Alla tolv kommuner skall avge ett yttrande 
avseende ökat cyklande i länet.  
 
Marita Björkvall redovisar från möte hos Landshövdingen i samband med Mats 
Odells besök i länet.  
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Frågan om medfinansiering av näringslivstjänst vid Kalmar Högskola remitteras 
till kommunledningsutskottet. 
 
I övrigt godkännes rapporterna. 
 



Högsby kommun Protokoll 42 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 459 DNR: KU/2007.20 
 
Redovisning av företagsbesök 
 
Inget nytt finns att redovisa. 
 



Högsby kommun Protokoll 43 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 460  DNR: KU/2007.21 
 
Redovisning av kommunala projekt 
 
Inget nytt finns att redovisa. 
 



Högsby kommun Protokoll 44 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 461 DNR:KU/2007.314 
  
Delgivningar 
 
1. Yttrande från Länsstyrelsen angående fördelning av strukturella 

medel för betydande extraordinära kostnader i Kalmar län enligt 26 § 
förordningen (1990:927) – Länsstyrelsens bedömning samt förslag 
till beslut 2007 

 
2. Sammanträdesprotokoll från HUL 2007-11-14. 

 
3. Protokoll från Primärkommunala nämnden 2007-09-13 

 
4. Småkoms nyhetsbrev från november 2007. 

 
5. Boverkets beslut angående stöd enligt förordningen (2007:160) om 

stöd till planeringsinsatser för vindkraft till Högsby kommun. 
 

Kommunstyrelsens beslut 
 
Delgivningarna läggs till handlingarna. 



Högsby kommun Protokoll 45 
Kommunstyrelsen 2007-12-18  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
KS § 462 DNR:KF/2007.344 
 
Sammanträdesplan 2008 
 
Kjell Front föreslår att sammanträdesplanen för 2008 tas upp på nästa 
kommunstyrelsesammanträde. 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 
Sammanträdesplanen för 2008 tas upp på nästa kommunstyrelsesammanträde. 
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